
Ganløse Fitness Klubs bestyrelsesmøde blev afholdt torsdag den 27. juni 2024 kl. 19.00 på 

Ganløse Pizzeria. 

 

Til stede var: Stig, Peter, Jonathan, Martin, Monica, Patrick og Erik 

 

Dagsorden for bestyrelsesmødet var: 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Meddelelser og orientering, herunder kassererens beretning 

3. Sagsbehandling (herunder opfølgning på Unioo, oprettelse af alle bestyrelsesmedlemmer, 

instruktørkursus i efteråret (Christian Marsner) 

4. Status på "to-do" liste (herunder renovering af Cablecross, indledende snak om indkøb af 

nyt løbebånd samt evaluering af salg af produkter fra automaten) 

5. Eventuelt 

 

Referat i henhold til dagsordenen: 

Ad. 1: Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

Ad. 2: Meddelelser og orientering fra kassereren 

Stig oplyste, at den aktuelle kassebeholdning udgør: 231.899,87 kr. 

Og at medlemsantallet er: 182 medlemmer 

Stig oplyste herefter, at der også er modtaget et tilskud fra kommunen. 

 

Ad. 3: Sagsbehandling 

Peter meddelte, at han netop har fået oplysning fra Erik og Monica til Unioo. Derefter blev Monica 

og Eriks oplysninger sendt til Unioo, hvorefter bestyrelsen har sendt alle de oplysninger, der er 

blevet bedt om. 

Stig meddelte, at rengøringsarbejdet er en større opgave, end Marianne havde forventet og at hun 

overvejer om hun har overskud, til at fortsætte med denne opgave. Bestyrelsen vedtog herefter, at 

Stig tager en snak med Marianne om rengøringsarbejdet, efter denne snak tager Stig fat i Peter, 

så de kan få lagt en plan ud fra, hvad Marianne beslutter.  

Peter meddelte herefter, at DGI afholder instruktørkursus til efteråret, hvor Christian Marsner er 

blevet tildelt et instruktørkursus, som han har sagt ja til.  

 

Peter oplyste, at der er lavet et Facebook-opslag vedr. adgangsforhold i sommerferien. Adgangen 

vil som det plejer foregå via bagdøren til hallen. 

 

Ad. 4: Status på "to-do" liste 

Peter gav en kort status på nedenstående punkter: 

•  

Renovering af Cablecross: Peter oplyste at der er bestilt reservedele og at vi afventer at 

modtage disse. 



• Peter meddelte, at han forventer at der inden for en overskuelig fremtid, skal indkøbes et 

nyt løbebånd. Bestyrelsen var enig og bad Peter undersøge mulighederne. Peter kommer 

tilbage med nyt på næste møde. 

•  

• Ganløse By Night: Monica og Peter vil formentligt lave et tiltag på Ganløse By Night. De 

følger op på dette efter sommerferien. 

•  

Evaluering af salg af produkter fra automaten: Peter oplyste, at der pt. Ikke er nok data til at 

vurdere om salg af produkter hænger sammen økonomisk, men at det er noget som han og 

Stig løbende vil holde øje med.  

 

Ad. 5: Eventuelt 

 

Intet. 

 

Derefter sluttede mødet 


